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Prezydent Miasta Łodzi 

Podczas sesji Rady Miasta w dniu 5 lipca 2023 r. został  zdjęty z porządku obrad punkt dot. złożonego 
przeze mnie projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Łodzi 
dotyczących uregulowania użytkowania i parkowania hulajnóg elektrycznych wypożyczanych 
komercyjnie na terenie miasta Łodzi. Uzasadnieniem tej decyzji było to, iż  Zarząd Dróg i Transportu 
w Łodzi podejmuje stosowne działanie zmierzające do rozwiązania problemów narosłych wokół  
użytkowania tych urządzeń  na terenie miasta, co zostało również  opisane w artykule zamieszczonym 
na portalu Łódź.pl w dniu 4 lipca 2023 r. Wobec tego proszę  o udzielenie informacji: 

jakie działania zostały podjęte od dnia 21 czerwca 2023 r. (spotkanie, o którym mowa w ww. 

artykule) zmierzające do rozwiązania problemów z parkowaniem i użytkowaniem e-hulajnóg? 
czy zostały sporządzone wstępne założenia porozumienia z operatorami e-hulajnóg? Jeś li tak, 
to jakie? 

czy pracownicy ZDIT spotkali się  z przedstawicielami operatorów świadczących usługi wynajmu 
e-hulajnóg na terenie Łodzi? Jeśli nie, to kiedy planowane jest odbycie takich spotkań? Jeśli tak, 
to proszę  o przesłanie protokołów z tych spotkań. 

jakie konkretnie osoby odpowiedzialne są  za stworzenie rozwiązań  związanych z parkowaniem 
i użytkowaniem hulajnóg na terenie Łodzi? 
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